

Withdrawal of suspension letters of certain payments by Oman Power and Water Procurement Company SAOC (OPWP) under power and water purchase agreement and water purchase agreements

الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه (OPWP) تأكد دفع كامل المستحقات بموجب اتفاقية شراء الطاقة والمياه واتفاقيات شراء المياه

Subsequent to the Company's disclosure on 20 May 2020 regarding suspension by OPWP of payments related to the Power and Water Capacity Investment Charges under the power and water purchase agreement and two water purchase agreements as a result of constraints on its liquidity caused by the COVID-19 outbreak, the Company has now been informed by OPWP that it will continue to pay the Capacity Investment Charges and is withdrawing the letters of suspension accordingly.

بعد الكشف عن الشركة في 20 مايو 2020 بشأن تعليق شركة شراء الطاقة و المياه للمدفوعات المتعلقة برسوم استثمار الطاقة والإنتاج المائي بموجب اتفاقية شراء الطاقة والمياه واتفاقيتين لشراء المياه نتيجة للقيود على سيولتها الناجمة عن تفشي COVID-19، تم إبلاغ الشركة من قبل OPWP،

أنها ستواصل دفع رسوم الإستثمار وسحب خطابات التعليق الذي أفصح عنه سابقا وفقاً لذلك



Salim Zahir Al Sibani / سالم بن زاهر السيباني
(Chief Executive Officer / الرئيس التنفيذي)

27 May 2020